
Zápis z jednání Školské rady při ZŠ Rosice 

Datum konání: 11. 10. 2022 

Za zřizovatele byli přítomni: Lukáš Volánek DiS., Ing. Petr Klíma 

Za zástupce rodičů byli přítomni: Lenka Kaniová, Lucie Heroudková, Mgr. Jana Lokajová 

Za pedagogické pracovníky byli přítomni: PaedDr. Jaroslava Kroupová Mgr. Pavla Šoltésová 

Jako host: Mgr. Zbyněk Minařík 

Omluveni: Mgr. Barbara Jungmannová, Ing. František Pokorný 

Jednání svolal zástupce školy Ing. František Pokorný 

Program zasedání: 

1. Zahájení zasedání ŠR 

2. Ověření usnášeníschopnosti školské rady 

3. Schválení Výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2021-2022 

4. Diskuse 

ad 1) Jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin paní PaedDr. Jaroslavou Kroupovou. Zapisovatelem 

byla určena Mgr. Jana Lokajová, ověřovatelem Lukáš Volánek DiS. 

ad 2) PaedDr. Jaroslava Kroupová konstatovala, že je přítomno 7 z devíti členů školské rady a 

školská rada je usnášeníschopná a přednesla program zasedání. 

ad 3) Byly předloženy připomínky k Výroční zprávě, týkaly se především překlepů v textu.  

Následovalo hlasování o schválení Výroční zprávy. Zpráva byla schválena jednomyslně 7 

hlasy. 

ad 4) Členové rady se seznámili s novým ředitelem školy Mgr. Zbyňkem Minaříkem. 

Pan Volánek se ptal, jak se zákaz mobilních telefonů projevil v praxi. Podle ředitele nepřišly 

žádné stížnosti, jen žádosti o výjimky, ty se ale nepovolovaly.  

Paní Heroudková upozornila na problematiku sdílených skříněk a z toho plynoucí nejasnou 

zodpovědnost za případnou ztrátu mobilního telefonu. Podle ředitele Minaříka je aktovka dětí 

přece jen rizikovější prostředí a problém se bude řešit, pokud nastane. Paní Kroupová 

připomněla, že nedostatek samostatných skříněk vyřeší odchod 4. a 5 tříd na odloučené 

pracoviště ZŠ. 

Paní Kaniová pochválila zlepšení funkčnosti Bakalářů a ptala se na povinnost každoročního 

vyplňování Listu žáka. Podle pana Minaříka škola nezbytně potřebuje aktuální kontakty na žáky 

a List žáka k tomu účelu dobře slouží. Učitelé tyto informace využívají i při třídních aktivitách 

mimo školu. 

Paní Lokajová se ptala na postup v integraci ukrajinských žáků. Paní Kroupová sdělila, že škola 

spolupracuje s kontaktní osobou, která zprostředkovává kontakt s rodinami ukrajinských dětí 

ve škole. 

  



 

Paní Lokajová se ptala, jestli je možné nějak řešit sdílení tělocvičny dvěma třídami při hodinách 

tělocviku. Podle paní Kroupové se situace opět vyřeší rozšířením školy na odloučené pracoviště 

Na Vyhlídce. Náhradní prostory např. v Sokolovně nevyhovují z hygienických důvodů. Pan 

Volánek doplnil, že rekonstrukce části tělocvičny je zahrnutá do 3. etapy rekonstrukce objektu 

Na Vyhlídce. Počítá se s prostorem pro žáky ZŠ a pro Sportovní gymnastiku, dál je v plánu 

nářaďovna, rozšířené sociální zařízení a pokud bude dostatek financí, počítá zřizovatel i se 

zateplením objektu. 

Zapsala: Mgr. Jana Lokajová 

Zápis ověřil: Lukáš Volánek DiS. 


